
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Jeg oversender hermed rapporten for Skatteankestyrelsens produktion for første kvartal 

2018. 

 

Rapporten viser, at sagsafslutningen i Skatteankestyrelsen fortsat udvikler sig positivt, og 

at sagsbeholdningen nu er på sit laveste niveau i de sidste tre år. De gennemsnitlige sags-

behandlingstider er dog desværre stadig lange.  

 

Mens det glæder mig, at arbejdet med at nedbringe sagsbeholdningen går den rigtige vej, 

så må jeg samtidig konstatere, at vi ikke er kommet i mål med at nedbringe sagsbehand-

lingstiderne. Jeg har derfor præsenteret udspillet til Retssikkerhedspakke IV – En hurtigere vej 

gennem klagesystemet og har inviteret til politiske drøftelser herom. 

 

Der er desværre ingen hurtig løsning, der med ét gør op med sagspuklerne og de lange 

sagsbehandlingstider. Det kræver svære valg efterfulgt af et langt sejt træk. Men med Rets-

sikkerhedspakke IV er jeg overbevist om, at vi tager et skridt i den rigtige retning mod af-

vikling af sagsbunker og nedbringelsen af sagsbehandlingstiden.   

 

Det er min forhåbning, at der kan findes bred politisk opbakning til de initiativer, der er 

lagt op til i Retsikkerhedspakke IV.  

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Ann Giessing 
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